

Granulated Gypsum

SGN 115

Guaranteed Minimum Analysis

Calcium (Ca).....	23.0%
Magnesium (Mg).....	1.0%
Sulphur (S).....	16.0%

Derived from:

Gypsum and dolomite.

Net weight:
22.68 kg | 50 lb

Directions for use:

- Apply only as directed.
- Apply 1.95 kg (4.3 lb) of product per 93 m² (1000 ft²) to obtain 0.45 kg (1 lb) of calcium.
- Apply Granulated Gypsum any time when the turf needs fertilizer. Applications should be made at minimum intervals of 4 weeks.
- Watering in is recommended to assist in working the product into the turf.
- Allow 5-7 days before seeing a visual response from the application.
- Use a clean dry spreader. Do not leave unused product in the spreader.
- Store in a clean, dry location.
- Partially used bags should be closed by folding over the open end and securing.

SPREADER SETTINGS					
Rate per 93 m ²	Actual kg per 93 m ²	Lesco	Scotts R8	Accupro 2000	Spyker
0.45 kg Ca	1.95	13	1.5	I	3.5
1.36 kg Ca	3.9	17	K.5	K	4.75

Warning

HAZARD STATEMENT

Causes skin irritation. Causes serious eye irritation.

PRECAUTIONARY STATEMENT

Wash thoroughly after handling. Wear protective gloves/ protective clothing/eye protection/ face protection.

IF ON SKIN: Wash with plenty of water. If skin irritation occurs: Get medical advice/attention. Take off contaminated clothing and wash it before reuse.

IF IN EYES: Rinse cautiously with water for several minutes. Remove contact lenses, if present and easy to do. Continue rinsing. If eye irritation persists: Get medical advice/attention.

Store away from incompatible materials. Dispose of contents/container in accordance with local/regional/national/international regulations.

In the event of an emergency involving dangerous goods, call CANUTEC at 1-888-CAN-UTEC (226-8832) or 613-996-6666.

Vendor Item #: 2000B

Lot#:

Gypse Granulé

SGN 115

Analyse Minimale Garantie

Calcium (Ca).....23.0%

Magnésium (Mg)..... 1.0%

Soufre (S).....16.0%

Dérivé de:

Gypse et calcaire dolomitique.

Poids net:
22.68 kg | 50 lb

Mode d'emploi:

- Appliquer seulement selon les recommandations. Appliquer au gazon.
- Appliquer 1.95 kg (4.3 lb) du produit par 93 m² (1,000 ft²) pour obtenir 0.45 kg (1 lb) calcium.
- Appliquez le Gypse Granulé à tout moment lorsque le gazon a besoin d'engrais.
- Il est conseillé d'irriguer pour faciliter la pénétration du produit dans le gazon.
- Prévoyez 5 à 7 jours avant de voir une réponse visuelle de l'application.
- Utiliser un épandeur propre et sec. Ne pas laisser du produit non utilisé dans l'épandeur.
- Conserver dans un endroit propre et sec.
- Les sacs partiellement utilisés doivent être fermés en repliant l'extrémité ouverte et en la fixant.

PARAMÈTRES DE L'ÉPANDEUR

Taux par 93 m ²	kg réel par 93 m ²	Lesco	Scotts R8	Accupro 2000	Spyker
0.45 kg Ca	1.95	12	I	H.5	3.25
1.36 kg Ca	3.9	17	K.5	K	4.75

Attention



MENTIONS DE DANGER

Provoque une irritation cutanée. Provoque une sévère irritation des yeux.

CONSEIL DE PRUDENCE

Se laver soigneusement après manipulation. Porter des gants de protection et un équipement de protection des yeux/du visage.

EN CAS DE CONTACT AVEC LA PEAU : Laver avec beaucoup d'eau. En cas d'irritation cutanée : demander un avis médical/ Consulter un médecin. Enlever les vêtements contaminés et les laver avant réutilisation. Traitement particulier (consulter cette étiquette pour information).

EN CAS DE CONTACT AVEC LES YEUX : Rincer avec précaution à l'eau pendant plusieurs minutes. Enlever les lentilles de contact si la victime en porte et si elles peuvent être facilement enlevées. Continuer à rincer. Si l'irritation des yeux persiste : Demander un avis médical/Consulter un médecin.

Conserver à l'écart des matériaux incompatibles. Éliminer le contenu/récipient conformément à la réglementation locale/ régionale/nationale/internationale.

En cas d'urgence mettant en cause des marchandises dangereuses, composez CANUTEC au 1-888-CAN-UTEC (226-8832) ou au 613-996-6666.

Poste fournisseur # : 2000B

Numéro de lot :